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САВЕЗ РАДИО-АМАТЕРА СРБИЈЕ 

 

Бр. 1-163/3 
Датум. 28.05.2011. 

 
 
 
 
 

ЗАПИСНИК  
СА РЕДОВНЕ СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ САВЕЗА РАДИО-АМАТЕРА СРБИЈЕ  

одржане 14.05.2011. у Крагујевцу 
 
 

Редовна седница Скупштине Савеза радио-аматера Србије (СРС) одржана је 14. маја 2011.г. у 
Крагујевцу у просторијама Економског факултета, са почетком у 11 часова. 

 
Материјал за седницу Скупштине достављен је представницима у Скупштини и радио-клубовима у 

року који је предвиђен Статутом. Председник Надзорног одбора, Накић Ненад YT1NN, доставио je извештај 
Надзорног одбора на Скупштини, а извештај је уручен свим присутним представницима. 
 

Мирослав Вемић YT1AA, председник СРС, је на почетку седнице Скупштине тражио од 
секретаријата СРС да саопшти број присутних представника радио-клубова и директних чланова СРС како 
би се утврдило да ли постоји кворум за одржавање седнице.  

На основу представничких листова утврђено је да седници присуствује 24 представника од укупно 
62, те се приступило примени члана 28. Статута и направљена је пауза од 60 мин.  

На предлог Мирослава Вемића пауза се користи за проглашење победника и доделу награда и 
диплома за такмичења која је организовао СРС, иако је подела признања предвиђена задњом тачком 
дневног реда, што је усвојено од стране присутних.  

Пре проглашења победника и поделе награда и диплома М.Вемић је дао уводну реч у којој је навео 
да се Савез потрудио да и поред тешке финансијске ситуације, припреми врло квалитетне награде 
предвиђене правилима такмичења, и да су чак неке награде по његовом мишљењу можда и међу 
најлепшим у свету. 

Најпре су представници РК „Никола Тесла“ Лесковац YU1HFG доделили награде за такмичење 
«Лесковац 2010», а  затим се приступило додели награда од стране СРС. 

Синиша Радуловић YU1RA и Звонко Цоља YT1WA су уручили награде и дипломе за прва 3 места у 
свим категоријама за сва VHF/UHF/SHF такмичења која је Савез организовао у 2010.г.: УКТ КУП СРС, 
септембарско VHF IARU R1, октобарско UHF/SHF IARU R1 и VHF CW такмичење.  

Владета Кркић YU1KX и Цоља Звонко YT1WA су уручили награде и дипломе за КТ КУП СРС 2009 и 
2010 и за КТ Маратон 2010. 

После доделе признања М.Вемић је обавестио присутне да је Савез обезбедио и специјалну 
награду, један мобилни телефон „NOKIA Е5“. Дародавац је члан СРС, Милан Марковић YT1EMM – 
ген.директор „ALPHA COPY“ из Београда,  и по његовој жељи, награда треба да буде уручена једном од 
такмичара у КТ КУП СРС 2010. Листићи са позивним знацима свих такмичара су стављени у једну кутију и 
Вељић Јулија YU8YL je извукла срећног добитника - Цветић Предраг YT9DX – члан радио-клуба „Ацо 
Вучковић“ YU1ABH Ужице. Овом приликом се захваљујемо дародавцу на донаторству у нади да ће и 
наредних година бити сличних гестова како би се такмичења учинила атрактивнијим и са већим бројем 
такмичара. 

 
Након поделе признања, око 12:30 часова, изабрана је верификациона комисија у саставу: Војислав 

Перић YT2VP, Милан Миљковац YU2MEX и Цоља Звонко YT1WA. Комисија је поновним пребројавањем 
представничких листова утврдила да je број присутних представника на Седници Скупштине 28, те је 
Војислав Перић саопштио присутнима да је на Седници присутно 28 представника што чини више од 30% 
укупног броја представника (62), те Скупштина може да настави са радом и пуноправно доноси одлуке, о 
чему се прилаже записник верификационе комисије. 

 
Извештај верификационе комисије је усвојен једногласно. 
 
Вемић Мирослав предлаже себе за председавајућег председништва Седнице, за чланове предлаже 

Бобана Јовановића YT1JB и Мркшић Теодора YU7AR, за записничара Цоља Звонка YT1WA, а за овераче 
записника Кркић Владету YU1KX и Томић Александра YU0W. 

 
Сви предлози су једногласно усвојени. 
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М.Вемић је обавестио Скупштину да су сви клубови-чланице Савеза благовремено добили 
Скупштинске материјале у којима је предложен дневни ред, а са изменом тачке 5., која је већ спроведена, и 
која сада постаје тачка 1. предлаже следећи 
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д: 
 

1. Додела награда за такмичења која је организовао Савез радио-аматера Србије 
 

2. Избор радних тела Скупштине: 
а) Радног председништва 
б) Записничара 
ц) Два оверача записника 
д) Верификационе комисије 
 

3. Усвајање извештаја верификационе комисије 
 

4. Подношење и усвајање: 
а) Извештаја о раду Савеза радио-аматера Србије 
б) Финансијског извештаја 
ц) Извештаја Надзорног одбора 
д) Извештаја Дисциплинске комисије 
 

5. Подношење и усвајање предлога: 
а) Плана рада Савеза радио-аматера Србије за 2011. годину 
б) Финансијског плана Савеза радио-аматера Србије за 2011. годину 
в) Износа чланарине за 2012.г. 
в) Правилника о наградама и признањима 

 
Предлог дневног реда је једногласно усвојен. 
 
Вемић Мирослав је констатовао да су прве 3 тачке дневног реда закључене, а у уводној речи 

констатовао да је Савез радио добро, да увек постоје проблеми али су углавном превазилажени добрим 
одлукама ИО СРС. ИО СРС је стално био у контакту било преко седница ИО или маилинг листе ИО, и сва 
важнија питања су решавана консензусом. Све што је Савез урадио приказано је у извештају о раду СРС за 
2010.г. И даље је тешко финансијско стање Савеза, који се углавном финансира од чланарина и врло 
малим делом од уплата RATEL-а по уговору са СРС. Као трајни задатак и даље остаје осавремењавање 
организације, унапређење рада у Савезу, омасовљавање чланства као и изналажење додатних новчаних 
средстава мимо чланарине. 

Обзиром да су сви представници добили Скупштинске материјале, констатовано је да није потребно 
читати сваки извештај и предлог, те је отворена дискусија по извештајима. 
 
Накић Ненад YT1NN, је навео да се слаже са садржајем понуђених докумената, и осврнуо се на проблем са 
актуелном таблицом спеловања која је тренутно у употреби и да би требало иницирати измену срицања 
појединих слова и везати за географске појмове Србије. Такође се осврнуo на проблеме са новим сајтом 
СРС, који је пуштен пред само заседање Скупштине, да није ажуран, да се као актуелни подаци и 
информације појављују неки стари подаци, да је потребно направити заштићени део сајта којем би приступ 
имали само чланови Савеза, да је мало конфузан и тешко се сналази на њему. 
 
На ове примедбе се јавио Бобан Јовановић YT1JB, који је задужен за рад сајта и појаснио да је нови сајт 
рађен на новој платформи „JOOMLA“ која има много бољи безбедносни систем за разлику од старе 
платформе која годинама није била унапређивана и стога је била јако несигурна. Нови сајт је у овој фази за 
сада само прекопирани стари сајт на новој платформи и предстоји у наредном периоду дорада сајта и 
ажурирање података. Заштићени део сајта je урађен, и неће бити могућа слободна регистрација већ ће 
СРС регистровати чланове Савеза који ће имати приступ заштићеном делу.  
 

Петровић Миодраг YU1YM је такође као примедбу рекао да је немогуће приступити резултатима актуелних 
такмичења, па би и то требало ажурирати. 
 

Вемић је у наставку дискусије, као одговор на питање постављено о постојању текућег рачуна СРЈ,  
подсетио да је Војислав Капун YU7AV требао да затвори рачун СРЈ чиме би се и сам СРЈ угасио, међутим 
пошто то није урађено, а рок за пререгистрацију друштвених организација код АПР је истекао, СРЈ ће по 
аутоматизму бити брисан из регистра и тиме ће бити угашен. 
 

Пошто није било више дискусија по поднетим извештајима и плановима приступило се гласању. 
 
Извештаји под тачком 4. дневног реда су усвојени једногласно. 
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Пре гласања за планове и предлоге предложене у тачки 5. дневног реда, Вемић Мирослав је 

обавестио присутне да се чланарина већ дуже времена није мењала, а тренутно је један од основних 
прихода Савеза, те сматра да је време да се чланарина повећа и предлаже да чланарина за чланове 
клубова буде 1,500.00 дин, а за директне чланове 2,000.00 дин.  

У току дискусије по овом питању кретала су се размишљања од тога да то није популарно, како је 
материјална ситуација тешка, да ће то да одбије један број чланова од плаћања чланарине до оних 
дискусија да је дошло време да до повећања чланарине дође, да је можда боље имати и нешто мањи број 
чланова који стварно желе бити чланови Савеза, а не само имати велики број чланова на папиру који не 
доприносе раду Савеза нити учествују у акцијама Савеза. 
 
Миро Хелета YU2A је у дискусији рекао, да је гледајући финансијски план прихода и расхода видео велику 
диспропорцију између расхода за уговоре за Станковић Славицу и Срећка Морића у односу на планиране 
расходе за HST активности и то у односу 580,000.00 дин. наспрам 100,000.00 дин. Поставља питање, да ли 
су толики расходи за уговоре неопходни и да ли је ангажовање Славице у сразмери са примањима која 
добија. По његовим сазнањима нема потребе за пуно радно време за Славицу јер она води интерне 
финансије, благајну и деловодство, а плус се плаћа и накнада агенцији која води званично књиговодство. 
Стога предлаже да се тај расход редукује и таква редукована средства преусмерити на предстојеће ARDF 
светско првенство 2012 године и да ставка за  HST активности буде најмање 200,000.00 дин. Затим се 
осврнуо на излажење и садржај часописа «Радио-аматер» који, по његовом мишљењу, не задовољава 
потребе чланства па и ту редуковати трошкове. Такође, навео је проблем у вези HQ тима, и у вези донете 
одлуке да се Максимовић Мирослав YU1MM задужује да води HQ тим, али он не види никакве помаке по 
том питању. Такође треба пронаћи новог ARG менаџера, а када је у питању правилник о награђивању, ту 
нема замерки и сматра да је предлог добар. 
 
Инициран дискусијом Мире Хелете, М.Вемић каже да се по питању смањења расхода за Славицу С. и 
часопис није хтело ништа радити мимо Скупштине па је сада прилика да се то реши. У том контексту 
предлаже да се расходи за Славицу смање за 50%. Што се тиче часописа констатује такође да својим 
садржајем не задовољава потребе чланстава, али треба имати у виду да ако се укину расходи за Срећка 
Морића, како је претходно предложено, престаје и часопис да излази.  

По питању смањења расхода за послове  које обавља Славица С., било је различитих дискусија од 
тога да треба скроз укинути то радно место, да се послови које је она обављала могу водити електронски, 
ангажовати неку агенцију која ће водити интерне финасије, исплате, уплате, благајну и томе слично да би 
се на крају изкристалисало да је то радно место ипак потребно, али у мањем временском ангажовању па 
самим тим и са мањим трошковима.  

 
Миро Хелета је затим конкретно предложио да се од средстава предвиђених за радно место Славице С. 
која преостану после смањења, 100,000.00 дин придода постојећим 100,000.00 дин за HST активности, a  
100,000.00 дин. преусмерити као позајмицу организатору ARDF првенства света као иницијалну суму за 
покретање припрема. 
 
Као закључак свих дискусија Вемић предлаже да се расходи за Славицино радно место смање на 1/3 од 
бруто планираних средстава, а да се расходи за часопис у потпуности укину и ставио предлоге на гласање.  
 
Предлози су изгласани са једним уздржаним гласом.  
 
По питању часописа јавио се Равлић Мирослав YU2EF који такође сматра да часопис за сада не 
задовољава и по његовом мишљењу би могао сајт Савеза да преузме делом улогу часописа, тј пребацити 
тежиште информисања на сајт. 
 
Зоран Илић YU1IZ допуњује Хелетин предлог да се по 100,000.00 дин. преусмери на HST и на АРГ 
активности. 
 
Цоља Zвонко YT1WA се обратио присутнима дискусијом да се по његовом виђењу проблем финасирања 
разматра само у смислу да се са једне ставке расходи пребаце на неку другу и тиме се проблем наводно 
решава. Међутим проблем остаје исти. Решење проблема је изналажење нових извора прихода из 
донација, покровитељстава, улазак у систем финансирања од стране државе и тиме би се руководство 
требало превасходно позабавити. Обзиром да тренутно нема таквих извора финансирања једини и логичан 
начин је да се чланарина повећа како би се бар мало поправила финансијска ситуација, па предлаже за 
клубске чланове чланарину Савезу 2,000.00 дин а за директне чланове 3,000.00 дин. годишње. Што се тиче 
послова које Славица обавља, немогуће је укинути скроз то радно место, па ако се укинe и радно место 
уредника часописа, канцеларија Савеза ће се свести само на секретара који чак и да му се повећају 
примања, а било је и таквих предлога, физички не може да одради све послове. 
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Станиша Zаклан YU7AC је у склопу дискусије око одређивања висине чланарине образложио да је 
потребно направити групу елемената онога што Савез пружа чланству за плаћену чланарину, баш из 
разлога да би се разликовали у привилегијама они чланови који плаћају од оних који ту своју обавезу не 
извршавају. Као пример наводи приступ заштићеном делу сајта, награде у такмичењима само члановима, 
коришћење репетиторске мреже и томе слично. 
 

Пошто је било дискусија да клубови имају проблема са наплаћивањем клупске чланарине, јавио се Вукелић 
Зоран и по том питању изнео искуства Радио-клуба „Нови Београд“ која су уродила плодом. Од 
секретаријата Савеза тражити списак свих пријављених чланова једног клуба, свима послати уплатнице за 
плаћање чланарине и такав метод је дао позитивне резултате. Око 80% аматера се одазвало на допис и 
платило чланарину. 
 

Вемић је после свих дискусија објавио да се кроз дискусију искристалисало да је најреалније да се одреде 
нове чланарине и то 2,000.00 динара за чланове клубова и 3,000.00 динара за директне чланове Савеза. 
Нову чланарину примењивати од 1 јанура 2012. године. Такав предлог је дат на усвајање. 
 

Предлог једногласно усвојен и донета је одлука да је чланарина, почев од 01.01.2012.г. 2,000.00 динара за 
чланове радио-клубова, 3,000.00 динара за директне чланове и 1,000.00 динара је чланарина за радио-
клубове, а примењују се подаци о чланству из базе СРС. Све повластице за одређене категорије чланова 
(100% инвалиди, деца, итд.) остају непромењене. 
 

Пошто више није било дискусија по поднетим плановима, Вемић је дао на усвајање све поднете планове са 
изменама у финансијском плану сходно претходно донетим одлукама о умањењу расхода за једног 
административног радника и часопис. 
 
Сви предложени планови са изменама које су претходно усвојене, као и предлог правилника о награђивању 
једногласно су усвојени. 
 
Вемић је на крају обавестио Скупштину да је Аћимовић Милош YU1YV поднео захтев за измену правилника 
о позивним знацима и да би најбоље било да се такав предлог размотри на ИО СРС и такође га ставити на 
јавну расправу чланству Савеза. 
 

Предлог једногласно усвојен. 
 

Неговановић Ђорђе YT1ND (председник OTC клуба) се јавио за реч и искористио прилику да обавести 
Скупштину да је Годишња Скупштина ОТC клуба заказана за 18. јуни, која ће се одржати у Јагодини и 
позива све који могу да присуствују истој. 
 
Грујић Душан YU1OS, председник РК „Бањица“ је подсетио да се дан после ове Скупштине (15.мај. 2011.г.) 
одржава VHF такмичење у ораганизацији његовог клуба и позива, да сви који могу, узму учешће у 
такмичењу. Такође је обавестио Скупштину да РК „Бањица“ има жељу и вољу да организује Збор СРС у 
септембру у Београду, да су већ обавили прелиминарне припреме и да се Скупштина изјасни по том 
захтеву. 
Вемић изјављује да је о томе разговарано са Грујићем и да мисли како је иницијатива добра и да нема 
сметњи да се Збор одржи. 
Скупштина се кроз краћу дискусију сагласаила са предлогом РК „Бањица“ и да је добро да клуб у договору 
са Савезом приступи реализацији Збора. Није донета посебна одлука, већ начелна сагласност присутних. 
 
Вемић је апеловао на представнике у Скупштини да у својим средина појачају пропаганду међу чланством о 
што већем учешћу аматера у свим КТ и УКТ домаћим такмичењима како би се повећао број такмичара. 
 

На самом крају се повела дискусија иницирана од стране YU1QQ - Милета Влаисављевића, по питању 
додела награда у појединим такмичењима, тј. који је минимум учесника по категорији за доделу награда за 
прва 3 места или само за прво место. Oстављено је такмичарским комисијама да регулишу ту област. 
 

Пошто су исцрпљене све тачке дневног реда Скупштина је завршила са радом,око 16.00 часова. 
 
 

Записничар         Оверачи записника 
 
_________________                                                                                               ____________________ 
Цоља Zвонко YT1WA                                                                                             Кркић Владета YU1KX 
 
 
                                                                                                                                 ____________________ 
                                                                                                                                 Томић Александар YU0W 


